
Protokół XII sesji 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

z dnia 25.03.2025 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali w konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 

(pok. 27, II piętro) 

 

Godzina rozpoczęcia obrad - 9:30, zakończenia – 13.22. 

Radna Agnieszka Wilk- nieobecna od godz. 9.30 do godz. 9.38, obecna 

od godz. 9.39 do godz. 13.22 do końca sesji. 

 

Uwaga: 

Zgodnie  ze  znowelizowaną  w  maju  2018  roku   ustawą  o  samorządzie 

gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 – 2023 (przedłużoną 
do 30.04.2024 r.) są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk.  
Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

(Art. 20 ust. 1b). 
Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 

z obrazem i dźwiękiem – pod adresem:  
https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/kadencja2024-2029/ 

zakładka Archiwum/XII sesja Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 
z dnia 25.03.2025 r. 

 

1. Otwarcie XII sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju Łukasz Różycki 

otworzył XII sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju oraz powitał 

Radnych i zaproszonych gości: 

    - Pana Marka Ćmikiewicza Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

    - Panią Magdalenę Tarnawską Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

 - Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

 - Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

 - Pana Marka Żegnałka Mecenasa,  

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/kadencja2024-2029/zakładka%20Archiwum/
https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/kadencja2024-2029/zakładka%20Archiwum/


- Panią Annę Tumas Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczawnie-Zdroju, 

- Panią Magdalenę Klimczak Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej 

„Zdrojoteka” w Szczawnie-Zdroju, 

- Pana Mirosława Kowalika Dyrektora Teatru Zdrojowego im. Henryka 

Wieniawskiego w Szczawnie-Zdroju, 

- Pana Tomasza Durajczyka Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju, 

- Pana Roberta Kosińskiego Prezesa Klubu Tenisowego w Szczawnie-

Zdroju, 

- Pana Michała Karlińskiego Prezesa Miejskiego Klubu Sportowego 

Szczawno-Zdrój: sekcja piłki nożnej, 

- Pana Daniela Dranowskiego Wiceprezesa Miejskiego Klubu Sportowego 

Szczawno-Zdrój: sekcja piłki nożnej, 

- Panią Marlenę Hołdę Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

- Panią Andżelikę Godyk-Kijewską Kierownika Wydziału Gospodarowania 

Nieruchomościami, 

- kierowników oraz pracowników Urzędu, Mieszkańców Szczawna- 

Zdroju.  

Następnie Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji 

wraz z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych – 14 radnych 

było obecnych. W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

Od godz. 9.39 obecna była na sesji Radna A. Wilk.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  



Lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zapytał czy są wnioski, które radni 

chcieliby zgłosić. 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady zaprosił do następnego punktu 

obrad sesji.  

3. Wydarzenia kulturalne w mieście w 2024r. i plany na 2025r. 

w oparciu o informację: 

• Dyrektora Teatru Zdrojowego w Szczawnie-Zdroju, 

• Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Szczawnie- Zdroju, 

• Burmistrza na temat organizacji Dni Szczawna-Zdroju. 

Informacje te zostały załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowią 

załączniki nr 4, 5 i 6 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki przywitał jeszcze raz: 

- Panią Magdalenę Klimczak Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej 

„Zdrojoteka” w Szczawnie-Zdroju, 

- Pana Mirosława Kowalika Dyrektora Teatru Zdrojowego im. Henryka 

Wieniawskiego w Szczawnie-Zdroju. 

• Następnie Przewodniczący Rady poprosił Pana M. Kowalika Dyrektora 

Teatru o zabranie głosu. 

Pan M. Kowalik Dyrektor Teatru przedstawił informację na temat wydarzeń 

kulturalnych oraz o Dniach Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radny A. Sikoń, Pan M. Kowalik Dyrektor Teatru. 

 

• Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki poprosił Panią M. Klimczak 

Dyrektora Biblioteki o zabranie głosu. 



Następnie Pani M. Klimczak Dyrektor Biblioteki udzieliła informacji 

na temat wydarzeń kulturalnych oraz przedstawiła prezentację. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radny H. Hammer, Pani M. Klimczak Dyrektor 

Biblioteki.  

 

• Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił 

do dyskusji w ramach informacji na temat organizacji 

Dni Szczawna-Zdroju. 

 

W dyskusji udział wziął Burmistrz i przedstawił informację w ww. zakresie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

4. Plany promocyjne gminy (strategia)- informacja Burmistrza. 

Informacja ta została załączona do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: Burmistrz Szczawna-Zdroju, radny A. Sikoń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

5. Wydarzenia sportowe w mieście w 2025r. - plany: 

• MOSIR, 

• MKS, 

• SKF KT Szczawno Zdrój, 

• Klub Sportowy Racing Team Szczawno-Zdrój, 

• inne organizacje.. 

 

Przewodniczący Rady przywitał jeszcze raz obecnych na sesji gości: 



- Pana Tomasza Durajczyka Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju, 

- Pana Roberta Kosińskiego Prezesa Klubu Tenisowego w Szczawnie-

Zdroju, 

- Pana Michała Karlińskiego Prezesa Miejskiego Klubu Sportowego 

Szczawno-Zdrój: sekcja piłki nożnej, 

- Pana Daniela Dranowskiego Wiceprezesa Miejskiego Klubu Sportowego 

Szczawno-Zdrój: sekcja piłki nożnej. 

• Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Pana 

Tomasza Durajczyka Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Szczawnie-Zdroju. 

Dyrektor MOSIR-u przedstawił informację dot. wydarzeń sportowych. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

Informacja pisemna z tego zakresu została załączona do aplikacji 

POSIEDZENIA.PL i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

• Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki  poprosił 

o zabranie głosu Pana Roberta Kosińskiego Prezesa Klubu Tenisowego 

w Szczawnie-Zdroju. 

Prezes Klubu Tenisowego odczytał informację na temat wydarzeń 

sportowych. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju A. Motyka oraz Prezes Klubu Tenisowego. 

Informacja pisemna na temat wydarzeń sportowych Klubu Tenisowego 

została przesłana na adresy służbowe e-mail radnych i stanowi załącznik 

nr 9 do niniejszego protokołu. 

• Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Pana 

Michała Karlińskiego Prezesa Miejskiego Klubu Sportowego Szczawno-



Zdrój i Pana Daniela Dranowskiego Wiceprezesa Miejskiego Klubu 

Sportowego Szczawno-Zdrój. 

Wiceprezes Klubu przedstawił informację o wydarzeniach sportowych, 

następnie wypowiedź uzupełnił Prezes Klubu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: radny J. Kozłowicz, Wiceprezes D. Dranowski, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej A. Motyka, radny A. Sikoń, radna E. Piotrowska, radny H. Hammer, 

radna A. Wilk, Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

Informacja z zakresu działalności klubu została załączona do aplikacji 

POSIEDZENIA.PL i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

• Następnie Przewodniczący Rady Ł. Różycki poinformował, że na sesji 

nie mógł być obecny Pan Bartłomiej Józefowicz Wiceprezes Miejskiego 

Klubu Sportowego Szczawno-Zdrój: sekcja piłki koszykowej. 

Informacja pisemna dot. wydarzeń sportowych klubu w zakresie piłki 

koszykowej została rozdana wszystkim radnym na sesji w celu 

zapoznania się i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zaprosił do dyskusji. 

• Wobec braku uwag Przewodniczący poinformował, że informacja Pana 

Rafała Wiśniewskiego Prezesa Klubu Sportowego Racing Team 

Szczawno-Zdrój została załączona do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

Informacja ta stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Prezes Klubu nie mógł być obecny na sesji z uwagi na udział w imprezie 

sportowej na terenie Czech.  

Przewodniczący Rady poprosił o pisemne składanie pytań przez radnych 

w Biurze Rady Miejskiej w zakresie działalności klubu.  

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję: 



W dyskusji udział wzięli: radny J. Kozłowicz, radny H. Hammer, Burmistrz 

Szczawna-Zdroju. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 lutego 

2025 r. 

 

Protokół ten został przesłany wszystkim radnym na adresy e-mailowe. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do protokołu z sesji  

z dnia 25 lutego 2025 r.  

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 lutego 2025 r.  

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 lutego 2025 r. został przyjęty 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

7. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady.  

Protokół Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem z dnia 18.03.2025 r., 

protokół Komisji Uzdrowiskowej z dnia 19.03.2025 r., protokół Komisji 

Oświaty Kultury i Sportu z dnia 19.03.2025 r., protokół Komisji Spraw 

Obywatelskich z dnia 19.03.2025 r., zostały zamieszczone w aplikacji 

POSIEDZENIA.PL. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 



Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 

8. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 

w okresie między sesjami.  

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi załącznik 

nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

Ww. projekt uchwały oraz autopoprawka zostały załączone do aplikacji 

POSIEDZENIA.PL.  

  

Na prośbę Burmistrza, Skarbnik Miasta przedstawiła autopoprawkę. 

   

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

 

Autopoprawka do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój została przyjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 15, przeciw-  0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Następnie Skarbnik Miasta przedstawiła uchwałę wraz z autopoprawką. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 



w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 15, przeciw-  0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój, autopoprawka oraz projekt uchwały wraz z autopoprawką 

stanowią  załączniki nr 14, 14a, 14b. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy 

do następnego punktu obrad. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2025. 

 

Ww. projekt uchwały i autopoprawka zostały załączone do aplikacji 

POSIEDZENIA.PL.  

  

Na prośbę Burmistrza, Skarbnik Miasta przedstawiła autopoprawkę. 

   
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki do uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na rok 2025. 

 

Autopoprawka do uchwały w sprawie zmian w  budżecie  gminy  na  rok 

2025 r. została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 



Następnie Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz 

z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025 wraz 

z autopoprawką. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025, 

autopoprawka, uchwała wraz z autopoprawką stanowią  załączniki nr 15, 

15a, 15b do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy 

do następnego punktu obrad. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Szczawno-Zdrój na 2025r." 
 

Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL.  

 

Na prośbę Burmistrza projekt ww. uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału 

Gospodarki Komunalnej. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
   

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Szczawno-Zdrój na 2025r." 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 



Szczawno-Zdrój na 2025r." została  podjęta jednogłośnie w głosowaniu: 

za- 15, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas 

głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Szczawno-Zdrój na 2025r." stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu, uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Szczawno-Zdrój na 2025r." stanowi załącznik nr 16a do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy dla skweru 

w Szczawnie-Zdroju. 

Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL.  

 

Na prośbę Burmistrza projekt ww. uchwały przedstawił Kierownik Wydziału 

Gospodarowania Nieruchomościami. Informację w tym zakresie przedstawił 

także Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie nadania nazwy dla skweru w Szczawnie-Zdroju. 

 

Uchwała w sprawie nadania nazwy dla skweru w Szczawnie-Zdroju, została  

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy dla skweru w Szczawnie-Zdroju 

stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 



nadania nazwy dla skweru w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 17a 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy obiektowi 

miejskiemu. 

Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL.  

 

Na prośbę Burmistrza projekt ww. uchwały przedstawił Kierownik Wydziału 

Gospodarowania Nieruchomościami 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem  uchwały 

w sprawie nadania nazwy obiektowi miejskiemu. 

 

Uchwała w sprawie nadania nazwy obiektowi miejskiemu, została  podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy obiektowi miejskiemu stanowi 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie nadania 

nazwy dla skweru w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 18a do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

14. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki odczytał interpelację- 

wniosek o rozważenie zmiany organizacji ruchu na ul. Narciarskiej 

w Szczawnie-Zdroju. Niniejsze pismo Przewodniczący złożył na ręce Pana 

Burmistrza. 



Radny Z. Różycki przedstawił wniosek Radnych Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju do Burmistrza Szczawna-Zdroju o ujęcie w budżecie 

gminy na rok 2026 zadania inwestycyjnego- budowy lodowiska 

w Szczawnie-Zdroju (obiekt sportowy, wielofunkcyjny, całoroczny). 

Niniejszy wniosek złożono w sekretariacie tut. Urzędu. 

 

Radny H. Hammer poprosił o możliwość zabrania głosu w niniejszym 

punkcie przez Mieszkankę Szczawna-Zdroju, która zgłosiła problem 

odnośnie budowy przyłączy/ sieci firmy TAURON w związku z zakupioną 

działką w Szczawnie-Zdroju pod zabudowę. 

Głos w tej sprawie zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju i wyjaśnił kwestie 

dotyczące sieci, zasilania tego osiedla. 

W dyskusji udział wzięli: Mecenas, radny H. Hammer, Zastępca Burmistrza 

Szczawna-Zdroju, radny J. Kozłowicz. 

Dyskusja w tym zakresie jest dostępna na nagraniu audio-wideo. 

 

Radna E. Piotrowska poruszyła kwestie: 

1) Czy takie imprezy jak Dzień Wiosny można organizować w czasie 

przystępnym dla Mieszkańców Szczawna-Zdroju? Zazwyczaj takie 

imprezy organizowane są rano. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi: staramy się, aby taka frekwencja była jak 

największa. Ustalenia takie dokonywane są ze szkołą i tutaj sugestia była, 

by w tym przedziale czasowym zorganizować wydarzenie dla tych 

mniejszych dzieci, ponieważ starsze nie do końca chciały uczestniczyć, 

czy też miały inne plany. Na przyszłość wydarzenia takie trudno nam 

dopasować, ponieważ chcemy zaprosić gości, którzy mają różne zajęcia. 

Spróbujemy ustalać dogodne godziny. 

2) Drugi temat dotyczy ul. Okólnej, ponieważ jest tam dojazd tylko 

od ul. Baczyńskiego czyli od Wałbrzycha. Radna poprosiła o zadbanie 

o tą kwestię. 

Burmistrz odpowiedział, że zostanie skierowanie pismo do Zarządu Dróg. 



3) Dot. Światłowodu- brak ostatecznego uzgodnienia z konserwatorem 

zabytków; czy można zrobić rozpiskę, mapkę w jakim momencie 

wykonawca będzie u Mieszkańców? 

Burmistrz odpowiedział, że wykonawca takiego harmonogramu nie może 

udostępnić. Będą trwały jeszcze prace odbiorowe i inne czynności, jeszcze 

to wszystko potrwa jakiś czas. 

 

Radny A. Sikoń wspomniał o następujących kwestiach: 

1)  Mieszkańcy ul. Wańkowicza, skarżą się o coraz gorszy stan jakości 

wody, radny zapytał czy byłaby możliwość skontrolowania jakości 

wody. 

Burmistrz odpowiedział, że w poprzedniej kadencji odbywały się badania 

jakości wody, ponieważ takie zgłoszenia były i dotyczyły gorszego stanu 

wody. Jednak te badania nie potwierdzały obaw Mieszkańców. Może być 

z ciśnieniem chwilowy kłopot, ale pamiętajmy, że w ostatnim okresie została 

zrealizowana inwestycja na wysokości ul. Solickiej 20 przez Wałbrzyskie 

Wodociągi i ona miała uregulować ciśnienie na terenie całego Szczawna. 

Takie problemy były nawet na ul. Sienkiewicza i Słowackiego, zgłaszano 

wysokie ciśnienie wody. To zgłoszenie radnego także sprawdzimy 

i poinformujemy. 

2) Dot. ul. Wita Stwosza- czy byłaby możliwość w jak najszybszym 

czasie przebudować chodnik- w tym miejscu, gdzie jest 

niebezpieczeństwo, kiedy samochód musi wjechać na chodnik? Radny 

zapytał czy budynek, gdzie jest ten problem należy do gminy. 

Burmistrz odpowiedział, że budynek ten nie należy do gminy. To jest 

budynek Wspólnoty Mieszkaniowej. Musiałyby być dokonane ustalenia 

ze Wspólnotą, z Zarządcą Wspólnoty. Ta kwestia zostanie wyjaśniona. 

3) Radny zwrócił uwagę na problem, który powstał podczas wydarzenia 

otwarcia nowo wybudowanego budynku w Parku Szwedzkim- 

w internecie na jednym z portali pojawił się hejt ukierunkowany 

na jednego z zaproszonych gości. 



W dyskusji w tym temacie udział wzięli: Burmistrz Szczawna-Zdroju, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka. 

Dyskusja w tym zakresie jest dostępna na nagraniu audio-wideo. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał o następujące 

kwestie: 

1) Skierowanie na badania do naszej Przychodni – jeśli osoba chce 

wykupić dodatkowe badania, to jest to niemożliwe. Radny zapytał 

dlaczego nie ma możliwości wykonania badań odpłatnych bez zlecenia 

lekarskiego? 

Burmistrz udzielił odpowiedzi, że zostanie zapytanie to przekazane Panu 

Śliwie Zastępcy Dyrektora Przychodni. 

2) Kiedy pojawi się parkomat/ parkometr na ul. Kolejowej od ul. Wojska 

Polskiego do ul. Słowiańskiej?  

3) Czy na okoliczność otwarcia kawiarni wraz z toaletami będzie 

sprzedawany alkohol? Czy to jest kwestia uzyskania koncesji?  

Burmistrz udzielił odpowiedzi- jeśli chodzi o koncesję na alkohol to jest to 

rzecz po stronie najemcy tego obiektu, który jeśli wystąpi z takim 

wnioskiem to zostanie wszczęta procedura. 

4) Dotyczy dzików- w związku z trwającym odstrzałem, ile dzików udało się 

odstrzelić?  

Burmistrz odpowiedział, że zajmujemy się my tą sprawą jako gmina. 

Uzyskaliśmy decyzję Starosty Powiatu Wałbrzyskiego na odstrzał 30 dzików. 

Ta ilość została praktycznie skonsumowana. Wystąpiliśmy z wnioskiem 

o odstrzał kolejnych sztuk dzików. Miasta muszą same radzić sobie z tym 

problemem. Szukamy rozwiązań. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska zgłosiła, 

że Mieszkańcy informują o braku możliwości otrzymania wyników badań 

w formie papierowej w przychodni, jest stosowana forma internetowa tj. 

otrzymują link w celu wydrukowania wyników badań. 



Burmistrz odpowiedział, że jest możliwość poproszenia o wydruk tych badań 

w przychodni. Taka praktyka wydawania linku w celu sprawdzenia wyników 

w internecie jest już powszechna. 

Do dyskusji w tym zakresie włączył się radny J. Kaczanowski i wspomniał, 

że za taki wydrukowany wynik należy zapłacić.  

Burmistrz odpowiedział, że jest to niewielka opłata. Badania wykonuje 

Diagnostyka.  

W dyskusji udział wzięła także Zastępca Burmistrza, która poinformowała, 

że w Diagnostyce przy ul. Długiej jest maszyna, gdzie po wbiciu kodu można 

wydrukować wynik. 

W dyskusji udział wzięła także radna A. Wilk, która poinformowała, 

że w kwietniu lub maju planowane jest zaproszenie na Komisję Spraw 

Obywatelskich Pana R. Śliwę Zastępcę Dyrektora Przychodni 

Specjalistycznej Regina i Walenty Śliwa S.J.  Ta kwestia może zostać 

wyjaśniona na tym właśnie spotkaniu. 

 

Radna A. Robak zapytała o możliwość zabrania parkomatu/ parkometru 

z ul. Mickiewicza. 

Burmistrz odpowiedział, że w tym zakresie toczona była dyskusja 

na ostatnim posiedzeniu Komisji Spraw Obywatelskich. Burmistrz jeszcze 

raz na sesji wyjaśnił tą sprawę. W tym temacie wypowiedział się także radny 

H. Hammer. 

Dyskusja w tym zakresie jest dostępna na nagraniu audio-wideo. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Pisarska zgłosiła problem z rozjeżdżonym 

trawnikiem na ul. Bukowej, poprosiła o postawienie słupków, poprawienie-

dosadzenie trawy; ponadto radna zgłosiła, że na ul. Słonecznej nie działają 

dwie lampy. Radna też zapytała o utrzymanie chodnika na ul. Słonecznej, 

o jego zagospodarowanie. 

Burmistrz odpowiedział, że mamy problem z jakością kostki 

na ul. Słonecznej , czekamy na odpowiedź czy reklamacja zostanie uznana. 



Odnośnie pasów zieleni- jeśli taka sytuacja ma miejsce to jest prośba 

o przekazywanie numerów rejestracyjnych aut. 

 

Radny J. Kozłowicz zgłosił 2 sprawy: 

1) Uzupełnienie pokrycia dachowego na szałasie w kierunku Chełmca 

od Dworzyska na tej dużej polanie, ponieważ jest tam ubytek 

dachowy. 

2) Uzupełnienie kostki w parku- na tej najwyższej alejce przy 

Amfiteatrze. 

 

Radny P. Nasiukiewicz zgłosił, że Mieszkańcy ul. Krótkiej skarżą 

o zaparkowanych autach na granicy Poczty i ulicy. Pojawił się przez 

to problem, ponieważ teren zielony został rozjeżdżony, powstały zatoczki. 

Burmistrz odpowiedział, że widać taką sytuację – to jest kwestia 

egzekwowania, poinformowana o tym zostanie Straż Miejska; Poczta 

też zostanie poinformowana jak ograniczyć parkowanie połowiczne na ich 

terenie. 

W tej kwestii głos zabrali: radny J. Kaczanowski, który zgłosił też problem 

z zatoczkami na ul. Kościuszki oraz radna A. Robak zgłosiła problem 

z zatoczkami zieleni na ul. Mickiewicza. Ponadto radna zgłosiła, że na 

wysokości nr 14 i 18 są braki w chodnikach, przy kwiaciarni były usuwane 

drzewa, pień pozostał. Głos w kwestii ul. Mickiewicza– w sprawie pni - zabrał 

także radny H. Hammer. Radny także zgłosił, że nie palą się lampy na 

ul. Klonowej: nr 9, 12 i 13. 

Burmistrz odpowiedział, że uwagi te zostały zapisane. 

 

Radny A. Sikoń zapytał o możliwość znalezienia środków pieniężnych na 

zakupienie urządzenia AED: 

1) w miejscu, gdzie powstała nowa kawiarnia, 

2) przy kościele. 



Burmistrz odpowiedział, że jeśli chodzi o nowy obiekt kawiarni w Parku 

Szwedzkim to przekażemy najemcy to urządzenie w momencie 

wprowadzenia, bo jesteśmy w posiadaniu. 

Natomiast jeśli chodzi o parafię to muszą odbyć się w tej kwestii rozmowy 

z księdzem.  

 

Radny J. Kaczanowski poinformował, że Mieszkańcy ul. Akacjowej chwalą 

pracę Straży Miejskiej. 

Burmistrz odpowiedział, że informacja ta zostanie przekazana Panu 

Komendantowi Straży Miejskiej oraz Pracownikom Straży Miejskiej. 

 

15. Informacje i komunikaty.  

 

• Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o składanie do dnia 

30 kwietnia 2025 r. oświadczeń majątkowych wraz z kopią swojego 

zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) 

za rok poprzedni w 2 egzemplarzach tych radnych, którzy tego 

obowiązku jeszcze nie wypełnili. 

• Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że następna sesja Rady 

    Miejskiej w Szczawnie-Zdroju odbędzie się  w dniu 29 kwietnia 

    2025 r. o godz. 9.30. 

 

16. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Różycki ogłosił zamknięcie XII sesji 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

 Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie pod 

linkiem: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

 

 Protokół sporządziła:   Protokół sprawdzili:  Sesji przewodniczył: 

   Maja Rutowska           Agnieszka Pisarska     Łukasz Różycki 

       Adam Motyka   



WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1.   Lista obecności radnych. 

2.   Lista obecności gości. 

3.   Porządek obrad. 

4.  Wydarzenia kulturalne w mieście w 2024r. i plany na 2025r. w oparciu o informację 

Dyrektora Teatru Zdrojowego w Szczawnie-Zdroju. 

5.  Wydarzenia kulturalne w mieście w 2024r. i plany na 2025r. w oparciu o informację 

Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Szczawnie-Zdroju. 

6.  Wydarzenia kulturalne w mieście w 2024r. i plany na 2025r. w oparciu o informację 

Burmistrza na temat organizacji Dni Szczawna-Zdroju. 

7.   Plany promocyjne gminy (strategia)- informacja Burmistrza. 

8.  Wydarzenia sportowe w mieście w 2025r. – plany: informacja Dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju. 

9.   Wydarzenia sportowe w mieście w 2025r. – plany: informacja Prezesa Klubu Tenisowego 

w Szczawnie-Zdroju. 

10. Wydarzenia sportowe w mieście w 2025r. – plany: informacja Miejskiego Klubu 

Sportowego w Szczawnie-Zdroju (sekcja piłki nożnej). 

11.  Wydarzenia sportowe w mieście w 2025r. – plany: informacja: informacja Miejskiego 

Klubu Sportowego w Szczawnie-Zdroju (sekcja piłki koszykowej). 

12. Wydarzenia sportowe w mieście w 2025r. – plany: informacja Prezesa Klubu 

Sportowego Racing Team Szczawno-Zdrój. 

13. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między sesjami. 

14.-18a. Projekty uchwał i uchwały. 

19. Link do nagrania obrazu i dźwięku: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

 

 

 

 

 

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/

